
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 9. září 2015 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, prof. Bílek, doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. Musílek, 
doc. Bednařík, prof. Milková, dr. Prausová, dr. Radocha, dr. Kühnová, Ing. 
Kostrová 

Hosté: Prof. Kuča 
Omluveni: 
 

Dr. Musílek, dr. Kuneš 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) PR záležitosti 
7) Různé 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana, na kterém přivítal nového pana 
prorektora prof. Kuču. 
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 
 
 Panu rektorovi byla ze všech součástí zaslána opatření ohledně struktury zaměstnanců 

a počtu studentů financovaných MŠMT v roce 2016. 

 Výběrová řízení na vybavení IT technikou a nábytkem do nové budovy PřF byla úspěšně 

ukončena. 

 Na léto roku 2016 se připravují letní školy pro zahraniční studenty, především z Norska. 

 Apeluje se na zlepšení ubytovacího standardu na vysokoškolských kolejích. 

 Do 15. 9. 2015 trvá výzva dr. Žumárové k podání připomínek k textu Dlouhodobého zá-

měru UHK pro léta 2016-2020. 

 Návrhy na členy Interní akreditační agentury  - dodat jména panu děkanovi do 22. 9. 

2015 do 12 hodin. 

 Nakladatelství Gaudeamus – byly předloženy dva návrhy řešení současné situace. Čle-

nové kolegia rektora sdělí svoje stanoviska panu prorektoru prof. Kučovi do 30. 9. 2015. 

 Mgr. Turečková rozvazuje na vlastní žádost pracovní poměr na UHK, na její místo nastu-

puje nový pracovník Ing. Sedláček, který se bude starat i o velké projekty pod supervizí 

dr. Žumárové. 

 Rada vlády pro výzkum a vývoj bude požadovat na každých deset milionů jeden exce-

lentní výsledek.  



 Prof. Kuča informoval, že z mnohých předplacených přístupů do databází využívají sou-

části jen jejich zlomky. 

 Prof. Kuča dále sdělil, že v rámci své mise směřující k podpoře vědy uspořádá seminář o 

impaktovaných publikacích. 

 Kolegium rektora se shodlo na výběru tří centralizovaných projektech, a to pokračování 

a) projektu propagace studia v zahraničí HK, Liberec, Pardubice, b) koncepce sdílené vý-

uky Inovační strategie na základě dobré praxe ze zahraničí. TUL a ČEZ, c) podpora 

poradenství studentům. 

 

K bodu 2) – Informace z referátu vědy 

Pan proděkan doc. Kříž informoval o nominacích nových členů za PřF do Oborových verifikač-

ních a hodnotících panelů a Expertních panelů Rady pro výzkum, vývoj a nominace. Zároveň 

požádal vedoucí kateder o předložení návrhů excelentních výsledků do pilíře II dle Metodiky 

hodnocení výsledků výzkumných organizací. Sdělil, že dne 14. října 2015 proběhne zasedání 

vědecké rady, na které budou pravděpodobně zahájena dvě habilitační řízení. Dalším bodem 

zasedání bude schválení komisí pro státní zkoušky na akademický rok 2015-16. Poprosil ve-

doucí kateder o zaslání těchto komisí do 23. září pí Lankašové.  

 

K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan děkan seznámil přítomné se stavy přijatých a zapsaných studentů na UHK. Upozornil na 

žádosti studentů, kteří mají nějaký neúspěch při studiu. Do 20. září je nutno domluvit komise 

na zkoušení 3. termínů. Podrobnější informace byly vedoucím kateder zaslány emailem.  

 
K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Pan proděkan prof. Bílek informoval o návrhu na využití prostředků z IRP PřF na rok 2016 ve 
výši 2,5 mil. Kč, který vedení UHK předběžně akceptovalo. Kromě investice 1,5 mil jako pří-
spěvku na nákup HPLC pro Katedru biologie plánujeme 10 studento-měsíců na výjezdy do 
zahraničí celkem ve výši 250 tis. Kč a 15 studento-měsíců na příjezdy ze zahraničí celkem ve 
výši 300 tis. Kč. Další prostředky ve výši 100 tis. Kč použijeme na organizaci spolupráce s no-
vými smluvními partnery v zemích mimo EU (University of Technology Kochi v Japonsku, 
NMMU Porth Elisabeth v Jihoafrické republice apod.). Dále je třeba  podporovat příjezdy vědců 
k nám s minimální délkou pobytu 5 dní, na což je plánováno z IRP v roce 2016 200 tis. Kč. 
Příspěvky na propagaci ve výši 100 tis. Kč budou využity na akce Hrajme si i hlavou, Čertovské 
experimenty apod. Soutěž IQ bude řešena již pouze v rámci PřF UHK v nákladu max. 50 tis. Kč. 
Kromě uvedených prostředků je opět součástí IRP i interní grantová soutěž  se stejnými pod-
mínkami jako v roce 2015 s přidělenou dotací 261 tis. Kč a také tři výjezdy na kurz AJ z IRP 
UHK.  
V druhé polovině září bude vyhlášeno výběrové řízení na Erasmovské pobyty v akademickém 
roce 2015-16 pro akademické pracovníky a THP a druhé kolo výběrového řízení na studentské 
mobility. V nejbližších dnech nám odlétá s podporou IRP PřF 2015 osm studentů na stáže do 
Brazílie a Kanady. 
 

 



K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  
- Paní tajemnice Ing. Kostrová informovala, že proběhla 2. etapa montáže žaluzií na budově 

C v místnostech, které jsou ve správě PřF. V jednání je 3. etapa montáže, která se týká 

učeben ve správě PdF. Návrhy na montáž u těchto učeben je možné dodat do 15. 9.  

- Některé z kateder ještě v tyto zářijové dny zasílají návrhy na změny úvazků s účinností od 

1. 9. 2015. Případné další návrhy je potřeba dodat nejdéle do 15. 9., včetně návrhů na 

uzavření DPP a DPČ pro výuku v zimním semestru, aby bylo možné vše včas zadministro-

vat. 

- Oddělení veřejných zakázek navrhlo termíny schůzek pro setkání s vedoucími pracovníky 

PřF, byly zaslány vedoucím kateder e-mailem, dle časových preferencí tedy schůzka pro-

běhne dne 25. 9. 2015 v 8:30 hodin na budově E, 1. patro, kancelář OVZ. 

- Při výpočtu nároků na stravenky za měsíc červenec došlo k chybě, kdy externí subjekt ne-

dodal údaje o počtu odebraných jídel, proto nedošlo k nahrání těchto údajů do účetního 

systému. Nárok byl tedy spočítán bez těchto údajů. V následujícím měsíci budou tyto 

údaje nahrány a počty obědů srovnány. Za tuto situaci vyjádřilo OMO omluvu. 

- Z důvodu plánované dlouhodobé nepřítomnosti referentky pro zahraničí je potřeba dodat 

návrhy na vyslání do 30. 9. 2015 na děkanát PřF, aby se pro tyto plánované zahraniční 

cesty (10-12/2015) ještě stihla zadministrovat záloha Mgr. Novotnou.  Případné další ná-

vrhy na vyslání pak budou řešeny individuálně, a to s dohodnutým zástupem referentky 

pro zahraničí jiné součásti. Pro zahraniční cesty na přelomu 9/10 2015 platí standardní 

termín dodání návrhu na děkanát PřF. 

 

 

K bodu 6) – PR záležitosti  
Bc. Lankašová sdělila informace ke Dni univerzity dne 12. 9. 2015. Připomněla vedoucím kate-

der zaslání vyplněných tabulek jednotlivých studijních oborů nejpozději do konce září. 

 
K bodu 7) – Různé 

 Doc. Musílek oznámil, že by chtěli podat k akreditaci nový navazující magisterský obor. 

 Prof. Milková sdělila, že nastal administrativní problém s článkem s kolegyní z PdF. 

 Doc. Musílek pozval přítomné na Science café, které se bude konat 1. října 2015. 

 Příští kolegium děkana se bude konat 14. října 2015 od 7,30 h v zasedací místnosti 

rektorátu. 

 

 

 

Úkoly: 
 

1. Zaslat návrhy na členy Interní akreditační agentury 
Termín:  do 22. září 2015 do 12:00 h 
Kdo: vedoucí kateder  
Komu: doc. Trojovskému 



2. Zaslat návrhy členů do komise pro státní závěrečné zkoušky pro akad. rok 2015-16 
Termín: do 23. září 2015 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: Bc. Lankašové 

3. Zaslat komise na zkoušení 3. termínů neúspěšných studentů 
Termín: do 20. září 2015 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: doc. Trojovskému 

4. Zaslat návrhy na žaluzie pro 3. etapu (učebny ve správě PdF) 
Termín: do 15. září 2015 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: Ing. Kostrové 

5. Zaslat žádosti na uzavření DPP a DPČ na výuku v zimním semestru, případně návrhy na 
změny úvazků zaměstnanců 

Termín: do 15. září 2015 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: Ing. Kostrové 

6. Zaslat vyplněné aktualizované tabulky studijních oborů. 
Termín: do konce září 2015 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: Bc. Lankašové 

7. Zaslat návrhy na vyslání u plánovaných zahraničních cest 10-12/2015 

Termín: do 30. září 2015 

Kdo: vedoucí kateder 

Komu: Mgr. Novotné 

 
  
  

 
 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


